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Z á p i s n i c a    č.  7 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 26. 9. 2013 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:       8 poslanci a primátor mesta – podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: 3 poslanci – Rastislav Bartakovič,  Ing. Jozef Duračka a Ing. Nina Horská –  

ospravedlnení 

                         

Prizvaní:       hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenie uznesení 

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Návrh VZN č. 6 o odpadoch 

5. Komunitný plán sociálnych služieb mesta Vrbové na roky 2013 – 2017 

6. Odpredaj častí pozemkov v lokalite Horné dielce 

7. Obchodná verejná súťaž na nájom nebytového priestoru 

8. Odpredaj časti pozemku – žiadateľ M. Motyčka 

9. Zmena rozpočtu mesta Vrbové č. 4 k 31. 8. 2013 

10. Rôzne 

      – Žiadosť Ing. Ľ. Emanuela o náhradu náhrobného kameňa 

      – Žiadosť o zlegalizovanie prístupovej cesty – Strážovská ulica 

      – Vzdanie sa členstva v komisii kultúry, športu, mládeže a vzdelávania 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, 

pracovného predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 7 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišiel ešte 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Dr. Ivan Borovský, 

členovia – Dr. Jana Miklášová a Igor Spál. 

prítomných: 7 

za: 7                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Mgr. Miroslav Šandrik a Pavol 

Rakús. 

prítomných: 7                                                                                                                      

za: 7                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška a JUDr. Mária 

Gajňáková.  

prítomných:  

za: 7                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 
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Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia MsZ uvedený na pozvánke.  

prítomných: 7 

za: 7                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenie uznesení 
 

 Kontrola plnenia uznesení bola predložená v písomnej forme. Je súčasťou príloh 

zápisnice. Poslanec I. Spál navrhol, aby aj do budúcnosti nech sa plnenie uznesení robí 

v písomnej forme a iba ak niekto bude mať k plneniu uznesení pripomienku, tak ju prednesie. 

Všetci prítomní poslanci s týmto návrhom súhlasili. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

p. Mitošinka (občan) – dali si žiadosť o výstavbu kotolne, ale stavebné konanie bolo prerušené, 

mali doplniť niektoré veci. Jednou z nich bol súhlas spol. Dalkia k odpojeniu, bez neho vraj 

nebude daný súhlas. Čo má s tým Dalkia spoločné? 

primátor – stanovisko dáva Spoločný stavebný úrad, primátor je len štatutár. Pokiaľ ide o Dalkiu, 

tá má uzatvorenú zmluvu s mestom (vlastníkom technol. vybavenia) o nájme a dodávke tepla pre 

bytové domy. On ako primátor nemá dosah na Spol. stav. úrad, jeho nadriadeným orgánom je 

Krajský stavebný úrad. 

p. Mitošinka – nedali si žiadosť o odpojenie od CZT, ale žiadosť o vybudovanie kotolne. Prečo 

žiadajú od nich takéto potvrdenie od Dalkie? Ak mesto vybaví polovičnú cenu tepla, nebudú sa 

odpájať. Ale ak si chcú ušetriť peniaze, tam im niekto hádže pod nohy kamene. Snažia sa len 

riešiť svoje fin. problémy. 

primátor – je dohodnuté stretnutie s Dalkiou a bude tam riešiť aj túto záležitosť. Chce riešiť 

problémy mesta a jeho občanov. 

•  

Mgr. Just – obracajú sa na neho občania s požiadavkou na odpadkové koše na priehrade. 

primátor – tendencia je znižovať zmesový komunálny odpad. Pokiaľ by sa tam tie koše dali, bolo 

by tam všetko – PET fľaše, lístie ap. 

p. Záhorec – nie je to náš objekt – mobiliár, koše, lavičky – my, ako mesto, to nezabezpečujeme, 

mal by to robiť správca hrádze. 

Mgr. Just – kto by mal vyzvať Povodie Váhu? 

primátor – môže aj poslanec, ale aj občan. 

Mgr. Just – mohla by sa dať nejaká oficiálna žiadosť. Za starým kostolom je burina – ako často 

sa tam kosí? 

primátor – je to pozemok rímskokatolíckej cirkvi, treba ich vyzvať. 

p. Sabová – pán farár vyhlásil, že tí čo majú služby, aby očistili aj vonku. Povedala to 

p. Madžovej a bolo to zlikvidované. 

primátor – nie je dostatok ľudí. Mesto mávalo pracovníkov na menších obecných službách, ale 

teraz nie sú. 

p. Záhorec – keď sa robila centrálna mestská zóna, predpokladalo sa, že sa ten odkvapový múrik 

vyloží. Nebolo to dokončené, preto je to tam také. Musí sa to čistiť ručne, žiadnym strojom sa to 

nedá upraviť. Chemicky sa to tiež nedalo vyčistiť, stále pršalo. 

Mgr. Just – burina, zarastené plochy na súkromných pozemkoch – či by sa nemohla dať výzva na 

odstránenie buriny, pokosenie. 

primátor – cez útvar ŽP pôjdu výzvy. 

•  

Mgr. Just – ľudia by radi vedeli nejaké informácie ohľadom separovaného zberu. 

primátor – bude prednáška, treba sledovať takéto informácie – čo do akých nádob ide. Od 

21. 9. do 28. 9. 2013 bude zber papiera na II. ZŠ. 

Mgr. Just – chýbajú nádoby na kartónové obaly a plasty (sú len na PET fľaše), 
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primátor – pokiaľ sa nám podarí dohodnúť s odberateľmi, nebol by problém. 

p. Záhorec – separovaný zber sa rapídne zhoršuje. Je tam všetko – medzi papierom sú plienky, 

igelitové vrecia, striekačky, pokazené potraviny ap. Sú nádoby na papier, PET fľaše, sklo a kovy. 

Na iné komponenty nemáme odberateľov. Obrovský problém je s bioodpadom. Občania si 

kompostujú sami – mesto kúpilo kompostéry, občania si zaplatili 50 % z ceny. Mohli by prísť aj 

poslanci sa pozrieť na zberový dvor, a hlavne teraz na jeseň, čo všetko tam je. 

Mgr. Šandrik – aj na tých kontajneroch by malo byť napísané, čo tam môže ísť – nejaká 

pogumovaná nálepka. 

p. Záhorec – je hrozná nedisciplinovať – dopoludnia zamestnanci MH všetko upracú, vyvezú 

a popoludní už to je znovu pohádzané okolo kontajnerov. Separuje sa aj sklo, ale s tými ľuďmi to 

nestačia. Prácu, ktorú robil Vetes, robia oni, ale s menším počtom ľudí. Musia robiť všetko, čo 

príde. Uvažovali aj o tom, že kompostéry sa dajú občanom, ale musí tam byť dohoda s tou 

domácnosťou, že budú kompostovať. 

primátor – tie nálepky – prezistíme to, kto to robí. 

p. Záhorec – pokiaľ nebudú občania hmotne zainteresovaní, nebude poriadok. 

•  

Mgr. Just – pozemok pod cestou na Sídl. 9. mája – ľudia sa pýtajú, koľko nás to už stálo, majú 

pocit, že mesto vynakladá prostriedky a bude tam postavených cca 8 domov. 

primátor – tých rodinných domov by tam malo byť 16 a na bývalom „Gregorovci“ dve bytové 

jednotky s parkovnými miestami. Tie náklady sú tam, ale rovnako aj na Kopci. Je to jediné, čo 

mesto môže urobiť, aby sa tu mohla rozvíjať IBV. A počet obyvateľov klesá, mladí ľudia 

z Vrbového odchádzajú. Je dôležité podporiť IBV na Sídl. 9. mája aj na Kopci. Pre mesto je 

dôležité mať pripravené projektové dokumentácie a keď vyjdú výzvy, aby sme mohli nejaké 

financie dostať. Mesto na budovanie infraštruktúry financie nemá. 

p. Sabová – zistím aké náklady tam boli. 

•  

Mgr. Just – bol upozornený, že parkoval na tráve Bolo to z toho dôvodu, že nebolo kde parkovať. 

A nebol tam sám, ale parkoval tak preto, aby nezavadzal na ceste. Bol vyzvaný MsP, aby 

odparkoval. Bol by rád, keby sa toto dodržiavalo aj zo strany občanov. Lebo bolo poukázané na 

neho ako na poslanca. Pokiaľ by mesto súhlasilo, urobil by si tam zo zatrávňovačov parkovné 

miesto. 

primátor – toto by vítal, záujemca by si to urobil sám. 

p. Záhorec – treba zo stany mesta povedať áno, on by, pokiaľ bude mať kapacity, doviezol tie 

zatrávňovače. Ale musí to byť určené – vyčleniť miesto. 

primátor – komisia výstavby by mohla vytypovať lokality. Napríklad na Ul. 6. apríla nie je šanca 

odparkovať tak, aby nezavadzal. 

Mgr. Šandrik – občania sú ochotní za to miesto aj zaplatiť. Mesto by za tie prostriedky mohlo 

vybudovať ďalšie parkovné miesta. 

primátor – pri miestnych daniach zaradiť takéto poplatky. A tie financie budú účelovo použité 

len na parkovné miesta. 

•  

Mgr. Šandrik – či už mesto rokovalo s Angelikou Bezákovou ohľadom pozemkov, 

primátor – z jej strany bola požiadavka na výmenu na Dolných dielcoch, ale nebola vôľa od 

MsZ. Treba počkať na komasáciu a zámennou zmluvou jej vyčleniť nejaký pozemok ako 

náhradu. 

 

4. Návrh VZN č. 6 o odpadoch 
 

 Po preskúmaní doteraz platného VZN č. 9/2010 o nakladaní s kom. odpadom, drobným 

st. odpadom a elektroodpadom na území mesta Vrbové sa zistilo, že nie je v súlade s teraz 

platnou legislatívou o odpadoch. Z toho dôvodu sa pristúpilo k vypracovaniu nového VZN. 

Materiál vypracovala p. Babiarová, na rokovaní ho predložil p. Záhorec. 
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Stanovisko stav. komisie: členovia komisie mali dotaz, ako bude riešený zber biologicky 

rozložiteľného odpadu spred rodinných domov, nie je jasné v predloženom návrhu VZN, či je 

zmluva s nejakým subjektom na zhodnocovanie biol. odpadu. 

Pán Záhorec objasnil nakladanie s biol. odpadom. Bola zakúpená drvička, drveným odpadom 

zasypali trávnaté plochy. Lístie a tráva – všetko sa vozí na hnojisko PD Vrbové. Zatiaľ to 

zvládajú. Dosť biol. odpadu hádžu ľudia (najmä z blízkych ulíc) do kontajnera na cintoríne. 

Pokiaľ to VZN nebude odsúhlasené, hrozí nám pokuta 16 600 €. Budúci rok bude musieť byť 

nové VZN. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – má veľa pripomienok k VZN. Bolo by dobré, aby mesto malo nejakú formu 

VZN. Bolo by dobré, aby sa to všetko upravilo (čiarky, bodky ap.). Navrhuje to schvaľovať na 

budúcom zasadnutí MsZ po dopracovaní. 

primátor – každý, kto má pripomienku, aby ju oznámil p. Babiarovej na zapracovanie. 

 

K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

5. Komunitný plán sociálnych služieb mesta Vrbové na roky 2013 – 2017 
 

 V zmysle platnej legislatívy je mesto povinné mať vypracovaný Komunitný plán 

sociálnych služieb. Uvedený materiál obsahuje analýzu poskytovaných soc. služieb, požiadaviek 

ich prijímateľov, rôznych demografických údajov ako aj priority cieľových skupín. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča materiál schváliť. 

Stanovisko sociálnej komisie: súhlasí s prijatým materiálom. 

Stanovisko stavebnej komisie: berie návrh na vedomie. 

 

Bez rozpravy bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 62/IX/2013. 

 

6. Odpredaj častí pozemkov v lokalite Horné dielce 
 

 Tento materiál už bol na rokovaní MsZ, ale nebolo k nemu prijaté uznesenie. O tieto 

pozemky je zo strany Semikronu deklarovaný záujem. Je na poslancoch – vyhlásiť podmienky 

OVS, následne bude vyhlásená OVS a bude vybraný záujemca. Potom budú ponúknuté na predaj 

pozemky pre vlastníkov na Šteruskej ceste. Je potrebné stanoviť minimálnu cenu. 

 

Rozprava: 

Mgr. Sitárová – doplniť aj spôsob úhrady a to prevodom z účtu na účet. 

Mgr. Šandrik – toto je už poriešené zákonom. 

Mgr. Just – či Semikron súhlasí s tou výmerou, 

primátor – súhlasí, 

p. Rakús – to sa netýka Semikronu, do súťaže sa môže prihlásiť hocikto. 

Dr. Kubík – pre mesto by to bolo výhodné ak by sa niekto iný prihlásil, dvihli by cenu. Ak to 

Semikron bude chcieť, bude musieť dvihnúť cenu. 

Mgr. just – najskôr by riešil tých vlastníkov RD, čo ak to niekto nekúpi. 

primátor – skôr sa to nemôže predať osobitným zreteľom, kým nebude OVS. Ak to nekúpia oni, 

kúpiť to môže Semikron. Zatiaľ prejavili záujem všetci. 

p. Rakús – navrhuje minimálnu cenu do OVS 30 €/m2. 

Mgr. Sitárová – podmienky – termíny prispôsobia keď to bude schválené. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  63/IX/2013 a č. 64/IX/2013 . 
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7. Obchodná verejná súťaž na nájom nebytového priestoru 
 

 K 31. 10. 2013 dala p. Makarová výpoveď z nájmu nebytových priestorov – reštaurácia 

na Beňovského ul. Je potrebné vyhlásiť OVS na nájom týchto priestorov, doplniť výpovednú 

lehotu. V súčasnosti je stanovená cena 42,68 €/rok/m2. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča nájom schváliť. 

Komisia výstavby: berie na vedomie predbežný návrh. 

 

Rozprava: 

Dr. Kubík – budú aj poslanci vo výberovej komisii? 

primátor – predseda alebo podpredseda ekonomickej komisie – nie je problém aby tam bol, 

Mgr. Sitárová, primátor, p. Péčiová. Treba len povedať dopredu, aby mohli byť vymenovaní za 

členov výberovej komisie. 

Dr. Borovský – navrhuje min. cenu 45 €/rok/m2. 

p. Rakús – treba upozorniť toho, kto to vyhrá, na prevádzku WC. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  65/IX/2013 a č. 66/IX/2013. 

 

8. Odpredaj časti pozemku – žiadateľ M. Motyčka 
 

 Miroslav Motyčka si podal žiadosť o odkúpenie časti pozemku na Hviezdoslavovej ul. 

a žiadosť o vjazd na svoj pozemok. Materiál bol poslancom daný k dispozícii. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča predať formou OVS za min. cenu 15 €/m2. 

Stanovisko staveb. komisie: nesúhlasí s predajom. Súhlasí s realizáciou vjazdu do domu po 

pozemku p.č. 467, šírka vjazdu bude rovnaká ako šírka brány v rodinnom dome. Vjazd sa 

povoľuje realizovať zo zatrávňovacích prvkov na udusanom pieskovom podklade. Zošikmený 

nábeh nebude zasahovať do prístupovej komunikácie. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – pokiaľ je to susedný pozemok s mestským pozemkom pri nájomnej bytovke – 

tých parkovacích miest tam je málo. Príp. urobiť tam detské ihrisko 

Mgr. Šandrik – mali by sme sa prebytočného majetku zbavovať. Ale na druhej strane tieto 

pozemky využívať. Mesto ich doteraz nevyužívalo – napr. spevňovať zatrávňovacími kockami. 

Určite ich nejako využiť – spoplatniť tie miesta. Mesto by si malo pripraviť nejaký plán, ktorý 

majetok je prebytočný a ktorý odpredať. Máme odporúčania komisií, nemáme stratégie. Treba 

komplexne pripraviť – upraviť vo VZN parkovné miesta, vyčleniť plochy a získať peniaze. 

Dr. Kubík – on tam chce vybudovať prístupovú cestu. Ten geom. plán by mal ísť na jeho 

náklady. Nie je to taká rozloha, že by mohla poškodiť záujmy mesta. 

p. Rakús – on si tam chce urobiť chodník, urobiť fasádu, zateká mu tam. A potom, či je ochotný 

to za 15 €/m2  kúpiť. Ak to bude chcieť len opraviť, odizolovať, mesto by mu nemalo brániť. 

p. Spál – sú potrebné určité priority, ktoré pozemky má mesto, ktoré chce predať. Dnes to zatiaľ 

odložiť. 

primátor – odpovedať mu, že MsZ zvažuje, ktoré pozemky bude mesto odpredávať a ak sa 

rozhodne, že tento pozemok je prebytočný, bude predaj tohto pozemku formou OVS a za 

minimálnu cenu 15 €/m2. 

Mgr. Šandrik – mesto má určite nejakú mapu, ktoré pozemky má a ktoré užíva. 

 

K tomuto materiálu nebolo prijaté uznesenie. 

 

9. Zmena rozpočtu mesta Vrbové č. 4 k 31. 8. 2013 
 

 V zmysle legislatívy je mesto povinné zmeny rozpočtu prerokovať a schváliť v MsZ. 

Materiál k tomuto bodu pripravila p. Sabová. 
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Stanovisko ekon. komisie: odporúča zmenu rozpočtu schváliť. Kapitolu šport necháva na 

zváženie MsZ. 

 

Rozprava: 

p. Spál – oproti tomu pôvodnému rozpočtu by sme šport navýšili o 12 tis. €. Bolo by dobré aj 

ZŠK, MFK, príp. futbalová akadémia v novembri si sadnúť k príprave rozpočtu, pripraviť, aby 

nevznikali nedorozumenia. 

Mgr. Just – k 44 400 € sa priráta 12 tis. € a bude to všetko komplet. Ale to nebude rozpočet len 

pre futbalistov. Sú rozbehnuté aj iné kluby – nohejbalový, šachisti. 

primátor – ďalšia úprava bude určite v novembri. A týchto 12 tis. € je nájdených, teraz to treba 

schváliť. 

p. Sabová – tých 12 tis. € bude málo, len na energie bude do konca roka 6 314 €. Platí sa to 

zálohovo. 

M. Adamec – každý, aj kto kúri, vie, že v I. polroku sa kúri viac než v II. polroku. V novembri 

a decembri je na ihrisku útlm. 

Mgr. Koreň – príde vyúčtovacia faktúra. 

p. Sabová – tieto faktúry budú hradené mestom a je to zakomponované v tých 12 tis. €. 

primátor – nechajme to teraz takto a potom v novembri to dopasovať. 

Dr. Borovský – toto je najoptimálnejšie riešenie. Skúsme ten rozpočet v tejto kapitole schváliť. 

Ešte jedna zmena v t.r. bude. 

M. Adamec – na ekonomickej komisii sa dohodli, že do konca októbra vypracuje plán čerpania 

a dá to na posúdenie komisii aj MsZ. Ale môže sa stať, že aj na budove sa môže vyskytnúť 

nejaká havarijná situácia. Všetci, ktorí sú aktívni v športe, bolo by dobré, aby si takýto plán 

čerpania pripravili. Vedia dopredu aké budú mať aktivity. A určite aj ten systém preplácania 

faktúr sa zmení.  

Pani Sabová potom vysvetlila po jednotlivých položkách, ktorých sa týkala zmena. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  67/IX/2013. 

 

10. Rôzne 
 

• Žiadosť Ing. Ľ. Emanuela o náhradu náhrobného kameňa 

 

 Primátor informoval poslancov, že na žiadosť Ing. Ľ. Emanuela bol urobený náhradný 

náhrobný kameň. Pôvodný bol v zlom stave, bol odstránený a omylom bol vyhodený 

pracovníkmi miestneho hospodárstva. Celková hodnota nového náhrobného kameňa bola 

vyčíslená na 500 €. Je to k obojstrannej spokojnosti. Záležitosť je doriešená. 

 

• Žiadosť o zlegalizovanie prístupovej cesty – Strážovská ulica 

 

 Mesto dostalo žiadosť od Ing. J. Šubíka o zlegalizovanie prístupovej cesty na Strážovskej 

ulici. Pozemok pod cestou (jedinou prístupovou cestou k jeho domu) je vo vlastníctve 

p. Angeliky Bezákovej. Podľa slov primátora mesta ústna dohoda o náhradnom pozemku 

s p. Bezákovou je. Čaká sa na stanovisko katastra. Najvhodnejšie by bolo zriadenie vecného 

bremena z jej strany. V súčasnosti sa na MsZ nedá táto záležitosť doriešiť. 

 

• Vzdanie sa členstva v komisii kultúry, športu, mládeže a vzdelávania 

 

 Ing. Daniela Dalošová, členka komisie KŠMV sa dňa 15. 7. 2013 písomne vzdala 

členstva v tejto komisii. 

Uvedenú záležitosť zobralo MsZ na vedomie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  68/IX/2013. 
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11. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

p. Spál – prečo nie je na zasadnutí nikto so Spoločného stavebného úradu? Sú tam dopyty. 

primátor – bolo dohodnuté, že tu budú vedúci útvarov a nie referenti a oni tam nie sú vedúci 

pracovníci. A je rozdiel Spoloč. stav. úrad a útvar výstavby. A k Spoloč. stav. úradu – sú tie 

kompetencie vymedzené. 

•  

p. Spál – či by tu nemohla byť pomenovaná ulica po Jozefovi Adamovičovi. A ako je možné, že 

zástupca MsP príde na riešenie určitej záležitosti a uvedie meno, na požiadanie koho tam prišli. 

Ing. Hužovič – nemalo by sa to hovoriť, ale v niektorých prípadoch je to vhodné. 

•  

Dr. Miklášová – problém ihriska v areály II. ZŠ – bolo by vhodné tam urobiť osvetlenie. 

Riaditeľka školy povedala, že keby tam bolo osvetlenie, že by vedeli ufinancovať tú kameru. Tá 

devastácia toho priestoru pokračuje. Žiadajú o pomoc MsP. A už sa premiestňujú tie skupinky aj 

k objektu mestského spoloč. klubu. Stretávajú sa aj v parku na Nám. J. Emanuela. 

primátor – nikto si s tým nevie dať rady, nevie sa ako ich odtiaľ dostať. Je v kontakte 

s riaditeľkou. Na I. ZŠ si dokázali zrealizovať kamerový systém aj revíznu správu. Chce  osloviť 

p. J. Današa o napojenie na verejné osvetlenie. 

Dr. Miklášová – dostali informácie o projekte BIFOR – 4 školy, týka sa to recyklácie, separácie. 

Na základe toho idú učitelia na školenie do Rakúska, bola by veľmi rada, keby mesto podporilo 

aktivitu a bol by niekto delegovaný za mesto. 

•  

Mgr. Just – ten istý problém, ktorý naniesol v minulosti B. Remiáš aj on naniesol. Bolo mu 

sľúbené, že to osvetlenie tam bude urobené. Pokiaľ niečo nie je reálne, netreba sľubovať. 

primátor – hovoril o vnútornom osvetlení v telocvični a z toho vnútorného napojiť na senzor, keď 

tam niekto bude, aby sa to rozsvietilo. Povedal, že tých 3,5 tis. € v rozpočte nájde a bude to pre 

všetkých, ktorí do telocvične chodia. 

•  

Mgr. Šandrik – IBV – už boli nejaké stavebné povolenia vydané, aj na tom Kopci? 

primátor – dopravné a inžinierske siete na Barcíkovej ul., pozemné komunikácie, dažďové 

a kanalizačné prípojky – v celkovej hodnote 59 994,78 €. I. etapa by sa mala začať, ale ešte sa 

nevie kedy. Investor sa to snaží rozbehnúť. 

 

12. Návrhy uznesení 

 
Uznesenie č. 62/IX/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

Komunitný plán sociálnych služieb mesta Vrbové na roky 2013 – 2017. 

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 63/IX/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

odpredaj novovytvorených pozemkov v zmysle vyhotoveného geometrického plánu  

č. 343/2012 zo dňa 16.1.2013, overeného Správou katastra Piešťany pod číslom 27/13 dňa 

24.1.2013, a to: 

pozemkov reg. C označených: 

- p.č. 1081/1 o výmere 777 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg.C p.č. 1081 o 

výmere 1222 m2) 

- p.č. 1083/1 o výmere 816 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg. C p.č. 1083 o 

výmere 1117 m2) 

- p.č. 1086/1 o výmere 796 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg. C p.č. 1086 o 

výmere 1184 m2) 

- p.č. 1088/1 o výmere 815 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg.C p.č. 1088 o 

výmere 1160 m2) 

nachádzajúcich sa v kat. území Vrbové. Pozemky reg. C p.č. 1081, 1083, 1086, 1088 sú vedené v 

k.ú Vrbové ako záhrady, zapísané na Správe katastra Piešťany na LV 1900 vo vlastníctve mesta 

Vrbové 

a  

odpredaj novovytvorených pozemkov v zmysle vyhotoveného geometrického plánu č. 343/2012 

zo dňa 16.1.2013, overeného Správou katastra Piešťany pod číslom 27/13 dňa 24.1.2013, a to: 

- p.č. 1091/2 o výmere 1000 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg.E  p.č. 

1300/115 o výmere 1379 m2) 

- p.č. 1093/2 o výmere 1012 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg.E p.č. 

1300/116 o výmere 1367 m2) 

nachádzajúcich sa v kat. území Vrbové. Pozemky reg. E p.č. 1300/115 a 1300/116 sú vedené 

v k.ú. Vrbové ako záhrady, zapísané na Správe katastra Piešťany na LV 3369 vo vlastníctve 

mesta Vrbové,  

formou obchodnej verejnej súťaže za cenu minimálne 30 €/m2.   

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 64/IX/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

podmienky obchodnej verejnej súťaže – ktoré sú prílohou tohto uznesenia -  na odpredaj 

novovytvorených pozemkov v zmysle vyhotoveného geometrického plánu č. 343/2012 zo dňa 

16.1.2013, overeného Správou katastra Piešťany pod číslom 27/13 dňa 24.1.2013, a to: 

pozemkov reg. C označených :  

➢ p.č. 1081/1 o výmere 777 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg. C p.č. 1081 

o výmere 1222 m2) ,  

➢ p.č. 1083/1 o výmere 816 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg. C  p.č. 1083 

o výmere 1117 m2) 

➢ p.č. 1086/1 o výmere 796 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg. C p.č. 1086 

o výmere 1184 m2) 
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➢ p.č. 1088/1 o výmere 815 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg. C p.č. 1088 

o výmere 1160 m2)  

nachádzajúcich sa v kat. úz. Vrbové. Pozemky reg. C p.č. 1081, 1083, 1086, 1088 sú vedené v 

k.ú. Vrbové ako záhrady, zapísané na Správe katastra Piešťany na LV 1900 vo vlastníctve mesta 

Vrbové. 

a  

odpredaj novovytvorených pozemkov v zmysle vyhotoveného geometrického plánu č. 343/2012 

zo dňa 16.1.2013, overeného Správou katastra Piešťany pod číslom 27/13 dňa 24.1.2013, a to: 

➢ p.č. 1091/2 o výmere 1000 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku reg. E p.č. 

1300/115 o výmere 1379 m2) 

➢ p.č. 1093/2 o výmere 1012 m2, druh pozemku záhrada (odčlenený z pozemku  reg. E p.č. 

1300/116 o výmere 1367 m2) 

nachádzajúcich sa v kat. úz. Vrbové. Pozemky reg. E p.č. 1300/115 a 1300/116 sú vedené v k.ú. 

Vrbové ako záhrady, zapísané na Správe katastra Piešťany na LV 3369 vo vlastníctve mesta 

Vrbové  bez pripomienok. 

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 65/IX/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v budove s.č. 495, orientačné číslo 2, a to 

na prízemí v prednej časti od Ul. M.A. Beňovského vo Vrbovom, o  celkovej výmere 112 m², 

formou obchodnej verejnej súťaže na dobu neurčitú s 3-mesačnou výpovednou lehotou. 

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 66/IX/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

podmienky obchodnej verejnej súťaže, ktoré sú prílohou tohto uznesenia spolu so vzorom 

„zmluvy o nájme nebytového priestoru“  na nájom nebytového priestoru, nachádzajúceho sa na 

prízemí v prednej časti od Ul. M.A. Beňovského vo Vrbovom, o  celkovej výmere 112 m²,  

Budova je vedená na LV 1900 vo vlastníctve mesta Vrbové, pričom minimálna výška nájomného 

je stanovená na 45 €/m2/rok. 
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celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 67/IX/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

zmenu rozpočtu č. 4 mesta Vrbové na rok 2013 vrátane programov a podprogramov 

rozpočtovým opatrením v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm. (a, b, c) zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov podľa priloženého návrhu. 

 

 
Rozpočet na rok 

2013 v € 

Zmena rozpočtu  

na rok 2013 v € 

Skutočnosť 

k 31. 08. 2013 

Návrh zmeny 

rozpočtu č. 4  

na rok 2013 v € 

Bežné príjmy 3 354 223,00 3 600 346,00 2 514 621,82 101 713,00 

Kapitálové príjmy 808 685,00 808 685,00 8 839,77 -274 683,00 

Finančné operácie príjmové 764 517,00 765 209,83 196 248,82 -542 590,00 

Školstvo 25 520,00 25 520,00 16 512,34 25 000,00 

PRÍJMY SPOLU 4 952 945,00 5 199 760,83 2 736 222,75 -690 560,00 

 
Rozpočet na rok 

2013 v € 

Zmena rozpočtu  

na rok 2013 v € 

Skutočnosť 

k 31. 08. 2013 

Návrh zmeny 

rozpočtu č. 4  

na rok 2013 v € 

Bežné výdavky 1 647 698,00 1 912 761,00 1 403 893,73 90 666,00 

Kapitálové výdavky 883 082,00 883 082,00 279 365,32 -491 941,00 

Finančné operácie 

výdavkové 
873 685,00 873 685,00 88 204,19 -309 693,00 

Školstvo 1 427 620,00 1 409 372,83 827 117,45 20 408,00 

VÝDAVKY SPOLU 4 832 085,00 5 078 900,83 2 598 580,69 -690 560,00 

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 0   zdržal sa: 1 

Dr. I. Borovský, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň,    Mgr. M. Šandrik 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 68/IX/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie  – 

vzdanie sa členstva Ing. Daniely Dalošovej v komisii kultúry, športu, mládeže a vzdelávania. 
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20. Záver 
 

Zasadnutie MsZ bolo ukončené o 21.25 hod.   

 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

      

 

              

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Mgr. Miroslav Šandrik, v.r.   ................................................. 

 

2.   Pavol Rakús, v.r.    ................................................. 


